
 

SA 0052/XXXV/09 

Protokół nr XXXV/09 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie 

w dniu 28 października 2009 r. 
 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście; Pan Paweł Stanieczek, 

Marek Kisiel – prezes Śląskiego Związku Piłki Siatkowej, 

Andrzej Wąsowicz – wiceprezes Polskiego Związku Narciarskiego, 

Zbigniew Wacławik – odznaczony Zasłużony dla Polskiego Związku Narciarskiego, 

Józef Gawłowski - odznaczony Zasłużony dla Polskiego Związku Narciarskiego, 

Stanisław Staszko - odznaczony Zasłużony dla Polskiego Związku Narciarskiego, 

Władysław Pytel - odznaczony Zasłużony dla Polskiego Związku Narciarskiego, 

Władysław Tajner - odznaczony Zasłużony dla Polskiego Związku Narciarskiego, 

Wilhelm Hojdysz - odznaczony Zasłużony dla Polskiego Związku Narciarskiego, 

Edward Gruszczyk – Honorowa Odznaka 80 lecia Polskiego Związku Piłki Siatkowej, 

Bogusław Sikora – Srebrna Honorowa Odznaka Za Zasługi dla Polskiego związku Piłki 

Siatkowej, 

Dyrektorzy szkół: SP Goleszów Barbara Romaniuk, SP Dzięgielów Katarzyna Bogdał, SP 

Cisownica Tadeusz Gluza, SP Puńców Agata Franek, SP Bażanowice Dorota Gaś, 

Gimnazjum Janusz Machalica. 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, skarbnik gminy 

Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  
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Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecny 

radny Kazimierz Wisełka. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie odznaczeń w dziedzinie sportu. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.  

6. Odczyt na temat 80 lecia otwarcia Ratusza w Goleszowie. 

7. Wystąpienia gości. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę na rok szkolny 2008/2009 

oraz plan zadań na lata 2009/2010. 

11. Informacja na temat wykorzystania środków unijnych i krajowych. 

12. Ocena realizacji zadań gminy wykonywanych przez organizacje pozarządowych oraz 

stowarzyszenia. 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

13.1. programu współpracy na rok 2010 z organizacjami pozarządowymi oraz 

z jednostkami organizacyjnymi i stowarzyszeniami, 

13.2. zmiany uchwały nr XVII/132/08 z dnia 27 lutego 2008 r., 

13.3. zmiany uchwały rady nr VI/44/03 z dnia 26 marca 2003 r., 

13.4. zmian budżetu gminy na 2009 rok, 

13.5. ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

14. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

16. Wolne wnioski. 

17. Informacje i komunikaty. 
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18. Zakończenie XXXV sesji Rady Gminy Goleszów.   

Następnie przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zawnioskował o zmianę porządku obrad.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony powyżej porządek obrad. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 

głosami „za”. 

 

Ad.4. Wręczenie odznaczeń w dziedzinie sportu. 

W gronie wyróżnionych znaleźli się: 

Odznaka „Zasłużony dla Polskiego Związku Narciarskiego”: Józef Gawłowski, Edward 

Wilhelm Hojdysz, Władysław Pytel, Stanisław Staszko, Władysław Tajner, Zbigniew 

Wacławik.  

Honorowa Odznaka 80 lecia Polskiego związku Piłki Siatkowej: Edward Gruszczyk. 

Srebrna Honorowa Odznaka „Za Zasługi dla Polskiego Związku Piłki Siatkowej”: Bogusław 

Sikora.  

Odznaczenia wręczyli: Andrzej Wąsowicz – wiceprezes Polskiego Związku Narciarskiego, 

Marek Kisiel – prezes Śląskiego Związku Piłki Siatkowej oraz Jerzy Szalbot – 

przewodniczący Rady Gminy.  

 
Po tym punkcie porządku obrad przewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 minutową przerwę, po której na salę 

posiedzeń nie wrócił radny Krzysztof Kohut. Od tej pory w sesji uczestniczy 13 radnych. 

  

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej czwartej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu 

w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXXIV/09 z dnia 

30 września 2009 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 13 głosami „za”. 

 

Ad.6. Odczyt na temat 80 lecia otwarcia Ratusza w Goleszowie. 

W związku z 80 rocznicą otwarcia Ratusza, okolicznościowy odczyt wygłosił Paweł 

Stanieczek. Odczyt ten został opublikowany w listopadowym numerze „Panoramy 

Goleszowskiej”, a kopia artykułu stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu.  
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Ad.7. Wystąpienia gości. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

 

Komisja Statutowa nie obradowała w okresie pomiędzy sesjami. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa w okresie pomiędzy 

sesjami Komisji zebrała się dwukrotnie.  

W dniu 14 października pozytywnie oceniono funkcjonowanie składowisk odpadów 

przemysłowych zlokalizowanych na terenie Gminy oraz rozpatrzono pisma mieszkańców, 

a po ich przeanalizowaniu Komisja wnioskuje o: 

1. Przychylenie się do wniosku i udzielić bonifikaty w wysokości 90% panu 

Mieczysławowi Śleziak, zam. w Puńcowie ul. Wysoka 6 na zakup działki 2270/2. 

2. Przychylenie się do wniosku i udzielić bonifikaty w wysokości 85% pani Marii Duraj, 

zam. w Goleszowie przy ul. Cichej 2 na zakup gruntów 3650/31 oraz 240/2. 

3. Nie przystępowaniu do procedury sprzedaży mieszkań w budynku w Kozakowicach 

Dolnych ul. Główna 25. 

Następnie w dniu 21października Komisja zorganizowała spotkanie z osobami 

zainteresowanymi nowym podziałem fizycznym budynku w Goleszowie przy ul. Różanej 17. 

Wynikiem obrad są wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do Rady Gminy w sprawie wystąpienia o sporządzenie projektu 

podział fizycznego budynku nr 17 przy ul. Różanej w Goleszowie zgodnego 

z intencjami wynikającymi ze spotkania Komisji z mieszkańcami w/w budynku. 

2. Przekazać sporządzony projekt podziału rzeczoznawcy, który określi czy jest on 

możliwy do zrealizowania zgodnie z prawem.  

3. Wystąpić o sprawdzenie możliwości prawnych sprzedaży mieszkań zgodnie z nowym 

podziałem.  

4. Komisja postanowiła także odstąpić od realizacji wniosków z dnia 24 września 2009 r. 

w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/194/08 z dnia 22 października 2008 r. 

w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedawanej nieruchomości w budynku nr 

17 w Goleszowie przy ul. Różanej oraz uchylenia uchwały nr XXIV/195/08 z dnia 

22 października 2008 r. w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny nieruchomości 
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sprzedawanego lokalu mieszkalnego nr 3 w budynku nr 17 w Goleszowie przy ul. 

Różanej, 

Natomiast w sprawach bieżących Komisja zapoznała się z tematem przekazanym jej przez 

Radę Gminy, a dotyczącym terenów pod trybuny na boisku LKS Tempo w Puńcowie. 

Komisja wysłuchała informacji  na ten temat przekazanych przez przewodniczącego Komisji 

Finansów i Inwestycji Krzysztofa Glajcara i z powodu braku podstawowych danych takich 

jak powierzchnia dyskutowanego terenu zmuszona jest odłożyć temat do momentu złożenia 

takich informacji przez LKS Tempo.  

Następnie pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał w sprawie: 

− zmiany uchwały nr XVII/132/08 z dnia 27 lutego 2008 r., 

− zmiany uchwały rady nr VI/44/03 z dnia 26 marca 2003 r. 

Po tej informacji głos zabrali: Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zapytał czy 

doszło do porozumienia z mieszkańcami budynku na Różanej 17 w sprawie podziału 

fizycznego tego budynku.  

Radny Leszek Szlauer potwierdził, że doszło do ustnego porozumienia, ustalono wtedy 

również, że pracownik urzędu spisze wszystkie propozycje podziału budynku.  

Na ten głos zareagował zastępca wójta Henryk Odias informując, że to pracownicy urzędu 

czekają na pismo mieszkańców budynku z pisemnymi propozycjami podziału. Przypomniał 

także, że obowiązuje uchwała, z której wynika, iż koszty przygotowania mieszkania do 

sprzedaży ponosi kupujący i zdaniem zastępcy wójta, gmina nie może brać udziału w tym 

podziale.  

Ponownie głos zabrał radny Leszek Szlauer, który uznał, że część przeznaczona do podziału 

jest własnością gminy, a na stwierdzenie przewodniczącego Rady Gminy o tym, że oczekuje 

się na pismo mieszkańców w sprawie podziału odpowiedział, że pismo takie wpłynęło już 

w maju.  

 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia w okresie pomiędzy sesjami 

obradowała 22 października. Omówiono informacje o stanie realizacji zadań oświatowych 

w Gminie Goleszów. Zapoznano się z materiałami pisemnymi oraz wysłuchano 

podinspektora Adama Brudny. Komisja poprosiła o uzupełnienie w/w informacji o dane 

dotyczące dowozu uczniów z Dzięgielowa, liczby urodzeń w poszczególnych sołectwach oraz 

danych o liczbie uczniów z terenu gminy, którzy uczęszczają do innych szkół.  
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Przedstawiony został wstępny plan podziału środków na sport kwalifikowany w gminie. 

Komisja odbędzie na ten temat dyskusję po zatwierdzeniu w budżecie na 2010 ogólnej kwoty 

na ten cel.  

Ponadto Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia typuje radnego Dariusza 

Orawca na członka Rady Sportu z ramienia Rady Gminy Goleszów.  

Pozytywnie zaopiniowano także projekt uchwały w sprawie programu współpracy na rok 

2010 z organizacjami pozarządowymi oraz z jednostkami organizacyjnymi 

i stowarzyszeniami.  

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot powiadomił, że do Rady Gminy 

wpłynęło pismo w sprawie podania radnego jako kandydata do Gminnej Rady Sportu. Pismo 

to stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. Przewodniczący zapytał czy prócz kandydata 

Dariusza Orawca są inne kandydatury? Wobec braku propozycji przewodniczący poddał pod 

głosowanie by radny Dariusz Orawiec został powołany w skład GRS.  

„Za” głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Komisja Rewizyjna obradowała 27 października i powrócono do realizacji wniosków 

z poprzedniego posiedzenia Komisji tj. sprawdzenie kosztorysów malowania 2 klas w SP 

Goleszów na kwotę 5 903,37 zł oraz sprawdzenie kosztorysu budowy czterech schodów przy 

SP w Goleszowie Równi na kwotę 3 400 zł.  

Komisja przyjęła wyjaśnienia dyrekcji szkoły w tych sprawach i postanowiła ponownie 

rozpatrzyć sprawę budowy schodów przy SP w Goleszowie Równi. Jednocześnie Komisja 

wnioskuje aby dyrektorzy szkół gromadzili zawsze minimum 3 oferty cenowe wraz 

z kosztorysami na prace wykonywane w placówkach oświatowych.  

Następnie  przeprowadzono kontrolę dopłat z budżetu gminy za ścieki w Puńcowie. 

Pracownik gminy poinformował członków Komisji, że do kanalizacji może przedostawać się 

woda deszczowa, co podnosi cenę odbioru ścieków do oczyszczalni w Cieszynie.  

Komisja postanowiła złożyć wniosek do Rady Gminy w sprawie wystąpienia (w formie 

uchwały bądź wniosku) do Rady Miasta Cieszyna w sprawie zastosowania, w miarę 

możliwości, cen hurtowych bądź innych preferencji cenowych na odbiór ścieków dla Gminy 

Goleszów. Ceny te powinny uwzględniać koszty utrzymania sieci kanalizacyjnej.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski Komisji w sprawie: 

− ponownego rozpatrzenia sprawy budowy schodów przy SP w Goleszowie Równi – 11 

radnych było „za” przy 2 „wstrzymujących się”, 

− w sprawie wystąpienia (w formie uchwały bądź wniosku) do Rady Miasta Cieszyna 

w sprawie zastosowania, w miarę możliwości, cen hurtowych bądź innych preferencji 

cenowych na odbiór ścieków dla Gminy Goleszów – 13 radnych było „za”. 

O przygotowanie takiego wnioski przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta 

Gminy. 

Ponadto przewodniczący Rady Gminy uznał, że wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

gromadzenia przez dyrektorów szkół zawsze minimum 3 oferty cenowych wraz 

z kosztorysami na prace wykonywane w placówkach oświatowych został w tym monecie 

przekazany dyrektorom, ponieważ są oni obecni na sesji Rady Gminy.  

 

Następnie w trakcie dyskusji podinspektor Adam Brudny poprosił o wyjaśnienie wniosku 

dotyczącego dyrektorów szkół, gdyż obowiązująca ustawa o zamówieniach publicznych nie 

wprowadza limitu ofert cenowych, a realizacja wniosku, zdaniem podinspektora może 

sparaliżować prace remontowe w szkołach. Wypowiedź tą poparła dyrektor SP Dzięgielów 

Katarzyna Bogdał. Dodatkowo zapytała czy w przydatku nie znalezienia 3 oferentów danych 

rób, roboty te mają zostać niewykonane? 

Nikt jednak nie udzielił wyjaśnień zabierającym głos w dyskusji.  

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 
W tym momencie z sali posiedzeń wyszedł radny Adam Żwak. Od tej pory w sesji uczestnicy 12 radnych. 

 

Ad.10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Gminę na rok szkolny 

2008/2009 oraz plan zadań na lata 2009/2010. 

Radni otrzymali pisemne informacje przygotowane przez podinspektora Adama Brudny oraz 

dyrektorów poszczególnych placówek oświatowych. Informacja ta stanowi załącznik nr 6 do 

nin. protokołu.  

Wśród zaproszonych gości obecni byli dyrektorzy szkół z terenu Gminy Goleszów: Barbara 

Romaniuk (SP Goleszów), Katarzyna Bogdał (Sp Dzięgielów), Dorota Gaś (SP Bażanowice), 

Agata Franek (SP Puńcow), Tadeusz Gluza (SP Cisownica) i Janusz Machalica (Gimnazjum 
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Goleszów). Kolejno każdy z dyrektorów streścił przygotowaną przez siebie pisemną 

informację. Dyrektorzy podkreślali, że szkoły zapewniają właściwe warunki do 

funkcjonowania szkół, biorąc pod uwagę bezpieczeństwo i higienę uczniów, co potwierdzają 

protokoły instytucji odpowiedzialnych za kontrolę tego stanu. W ramach środków 

przewidzianych w budżecie, w poszczególnych placówkach prowadzone były prace 

remontowe. Ważnym elementem realizacji zadań oświatowych przez gminę było stworzenie 

odpowiedniego systemu dowożenia uczniów, w tym także uczniów niepełnosprawnych.  

 

Dyskusja wywiązała się po wystąpieniu dyrektor SP w Goleszowie Barbary Romaniuk. Głos 

zabrał radny Karol Lipowczan stwierdził on iż, jego zdaniem powodem przenoszenia dzieci 

z Goleszowa Równi do Ustronia jest złe funkcjonowanie placówki. Radny zaznaczył, że 

konieczny jest remont sanitariatów oraz utrzymanie porządku wokół terenu szkoły. Ponadto 

radny zarzucił opieszałość w przeprowadzaniu remontu schodów, które zostały 

zdemontowane dopiero jeden dzień przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. Te 

wypowiedzi poprała sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn-Skutek, której zdaniem 

utrzymanie czystości na terenie wokół szkoły należy do obowiązku szkoły.  

 

Do powyższych głosów ustosunkowała się dyrektor Barbara Romaniuk. Poinformowała ona, 

że od kilku lat składa wnioski o wyremontowanie sanitariatów w filii szkoły, jednakże za 

każdym razem są one odrzucane, a remont schodów miał zostać wykonany w trakcie wakacji, 

jednakże wykonawca tych prac odwołał je z powodu swojej choroby.  

 

Wobec braku głos w dalszej dyskusji przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poddał pod 

głosowanie zapis: 

Rada Gminy  bez uwag przyjęła informacje o stanie realizacji zadań oświatowych przez 

Gminę na rok szkolny 2008/2009 oraz plan zadań na lata 2009/2010. 

Zapis taki został przyjęty przez radnych jednogłośnie, tj. 12 głosami „za”. 

 

Ad.11. Informacja na temat wykorzystania środków unijnych i krajowych. 

Informacji na ten temat udzielił Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Przedstawił on wnioski 

aplikacyjne obecnie realizowane, złożone będące w trakcie oceny, planowane do złożenia 

jeszcze w tym roku, a także odrzucone.  

Radni otrzymali tę informacje na piśmie, co stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 
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Na temat przedstawionych informacji nikt nie zabrał głosu.  

Informacja na temat wykorzystania środków unijnych i krajowych została przyjęta 

przez radnych jednogłośnie, tj. 12 głosami „za”. 

 

Ad.12. Ocena realizacji zadań gminy wykonywanych przez organizacje pozarządowych 

oraz stowarzyszenia. 

Informację na temat współpracy Gminy Goleszów z organizacjami pozarządowymi 

przedstawiła Grażyna Porębska-Jochacy – inspektor ds. kontroli wewnętrznej Urzędu Gminy. 

Zaznaczyła ona, iż współpraca ta dzieli się na finansową i pozafinansową . Współpraca 

finansowa obejmuje dofinansowanie przez gminę: 

− zadań z zakresu sportu kwalifikowanego, realizowanego przez kluby sportowe, 

− zadań z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sporu, realizowanych przez 

stowarzyszenia i kluby sportowe, 

− zadań z dziedziny pomocy społecznej.  

Współpraca pozafinansowa z organizacjami pozarządowymi obejmuje m.in.: 

− wspólną organizacje imprez sportowo-rekreacyjnych i turystycznych, 

− wspólna organizację imprez kulturalnych, 

− pomoc Urzędu Gminy w aplikowaniu o środki zewnętrzne. 

Radni otrzymali szczegółowe informacje na ten temat na piśmie, a pismo to stanowi załącznik 

nr 8 do nin. protokołu. 

 

Informacja ta została także przedstawiona i przedyskutowana na posiedzeniu Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia, gdzie została przyjęta bez uwag. 

 

Na temat przedstawionych informacji nikt nie zabrał głosu.  

Rada pozytywnie oceniła realizację zadań gminy wykonywanych przez organizacje 

pozarządowych oraz stowarzyszenia. 

Zapis taki został przyjęty jednogłośnie, tj. 12 glosami „za”. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 
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13.1. Projekt uchwały w sprawie programu współpracy na rok 2010 z organizacjami 

pozarządowymi oraz z jednostkami organizacyjnymi i stowarzyszeniami. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, Sportu 

i Ochrony Zdrowia. Opinia ta stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

Projekt posiada pisemne uzasadnienie, które stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr XXXV/287/09 w sprawie programu współpracy na rok 2010 z organizacjami 

pozarządowymi oraz z jednostkami organizacyjnymi i stowarzyszeniami została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

13.2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/132/08 z dnia 27 lutego 2008 r. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Opinia ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr XXXV/288/09 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/132/08 z dnia 27 lutego 2008 

r. została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

13.3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały rady nr VI/44/03 z dnia 26 marca 2003 r. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Opinia ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik.  
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Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwala nr XXXV/289/09 w sprawie zmiany uchwały rady nr VI/44/03 z dnia 26 marca 

2003 r. została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

13.4. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji wraz 

z następującymi zmianami wprowadzonymi na posiedzeniu Komisji: 

− w załączniku nr 3 w poz. 6 w roku 2010 zamiast kwoty 126 450,00 zł wpisać kwotę 

141 450,00 zł a zamiast kwoty 716 550,00 zł kwotę 761 550,00 zł. Ta sama zmiana 

kwot w załączniku nr 4 w poz. 11, 

− w załączniku nr 3 w poz. 11 w nazwie zadania inwestycyjnego zamiast miejscowości 

Cisownica winien być Puńców. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

 

Treść projektu wraz z dodatkowymi zmianami omówiła skarbnik Barbara Madzia. 

Szczegółowe pisemne uzasadnienie zmian stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr XXXV/290/09 w sprawie zmian budżetu gminy na 2009 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

13.5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisje Finansów i Inwestycji wraz 

z następującymi zmianami wprowadzonymi na posiedzeniu Komisji: 

− od samochodu ciężarowego o dopuszczalnej masie całkowitej w tonach: 
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 powyżej 5,5 do 9 włącznie powyżej 9 i mniej niż 12 

wyprodukowane w roku 

2004 i wcześniej 
870,00 1120,00 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał najpierw pod glosowanie wniosek Komisji Finansów 

i Inwestycji w sprawie wprowadzenia do projektu uchwały powyższych zmian. W głosowaniu 

udział wzięło 12 radnych. Zmiany zostały zaakceptowane 11 głosami „za” przy 

1 „wstrzymującym się”. 

Wobec braku głosów w dyskusji, przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod 

głosowanie, w którym udział brało 12 radnych. 

Uchwała nr XXXV/291/09 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 11 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radny 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

Ad.14. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przypomniał, że na poprzedniej sesji interpelację 

złożył radny Franciszek Giecek. Wówczas na sesji kierownik referatu drogowego Jerzy 

Sikora poinformował, że otrzymał interpelację radnego i na tej podstawie wystąpi do 

starostwa o utworzenie komisji drogowej, która przeprowadzi w Cisownicy wizję lokalną 

w sprawie oznakowania jezdni przy szkole i przedszkolu w Cisownicy. Kierownik zauważył 

wówczas, że procedura taka trwa około 1,5 miesiąca.  

 
W tym momencie z sesji wyszedł radny Karol Lipowczan. W sesji uczestniczy więc 11 radnych. 

 

Ad.15. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o tym, iż: 

− w Pszczynie odbył się konwent śląskiego związku gmin i powiatów, 

− 11 października zorganizowany został IX bieg „O Złoty Dzięgiel”, 

− firma Tros-eko dostosowała swoje ceny wywozu nieczystości do stawek uchwalonych 

przez Radę Gminy, 
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− rozstrzygnięto przetargi na:  

o na modernizację budynku administracyjnego Urzędu Gminy Goleszów etap II-

roboty ogólnobudowlane, 

o na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego, 

 

Kolejno przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot odczytał informację Wojewody 

Śląskiego dotyczącą oświadczeń majątkowych przewodniczącego oraz wójta gminy – 

informacja ta stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. Poinformował także, że do Rady 

Gminy wpłynęły następujące pisma: 

− pismo dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w sprawie dofinansowania zakupu 

aparatury nagłaśniającej do świetlicy gminnej w Cisownicy w wysokości 3 000 zł – 

pismo zostało skierowane do Komisji Finansów i Inwestycji, 

− wniosek sołtysa Wernera Zająca w sprawie „przeprowadzenia analizy realizacji przez 

Urząd Gminy Uchwały Zebrania Wiejskiego z dnia 05.03.2009 r. dotyczącej remontu 

kapitalnego dróg w Dzięgielowie”. Sołtys pismo to złożył jako „Wniosek do Komisji 

Rewizyjnej”. Przewodniczący zauważył jednak, że to Rada Gminy decyduje do jakiej 

Komisji pisma są kierowane. Przewodniczący zaproponował, aby wniosek sołtysa 

został skierowany na posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa. Radni nie wyrazili co do tego sprzeciwu. Przewodniczący 

ponadto zapytał obecnego na sesji sołtysa, czego oczekuje od Komisji w sprawie ze 

swoim pismem? 

Sołtys Werner Zając uznał, iż oczekuje sprawdzenia czy to co zostało zawarte 

w uchwale zabrania wiejskiego zostało wykonane, ponieważ zdaniem sołtysa zostały 

wykonane inne prace aniżeli zapisane.  

 Wniosek stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 

Ad.16. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował o planach likwidacji jednego etatu 

w komendzie policji w Ustroniu. Ponieważ Gmina Goleszów jest obsługiwana przez ten 

Komisariat, policja zwróciła się z prośbą o wystosowanie pisma protestacyjnego do Komendy 

Wojewódzkiej Policji w sprawie likwidacji etatu – radni jednogłośnie poparli wystosowanie 

takiego pisma. 
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Radny Leszek Szlauer odniósł się jeszcze do pisma omawianego w punkcie 10 porządku 

obrad. Odczytał on fragment informacji dyrektor SP Goleszów w sprawie zastrzeżeń do 

przewozu uczniów przez firmę P. Cieślar. Radny poprosił o wystosowanie pisma do 

przewoźnika w sprawie poprawy jakości usług. 

 

Radny Krzysztof Glajcar poprosił, aby w związku z podjęciem uchwały dotyczącej zmiany 

w planie zagospodarowania przestrzennego Dzięgielowa, dalsze prace nabrały właściwego 

tempa.  

 

Ad.17. Informacje i komunikaty. 

Radny Leszek Szlauer poinformował, że 27 października odbyły się zawody pływackie 

o „Puchar Prezesa OSP Cisownica”, radny podziękował także za dofinansowanie zakupu 

nowego wozu bojowego dla OSP Goleszów, który dziś został odebrany od sprzedawcy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, że LDG przystąpi do naboru 

wniosków dotyczących finansowania małych projektów.  

 

Ad.15. Zakończenie XXXV sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

o godz. 1920 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXV sesję Rady Gminy 

Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  
 

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  

 

 


